
 
Městská část Praha 17 

Zastupitelstvo městské části  
 
 

Zápis  
z mimořádného 10. zasedání konaného dne 7. 3. 2012 

 
 
 
 
 

Zasedání ZMČ zahájila starostka MČ Bc. Jitka Synková, přivítala přítomné 
a konstatovala, že zasedání ZMČ bylo svoláno řádně a včas. 

 
 
 

Upozornila, že celý průběh zasedání je zvukově zaznamenáván pro účely vyhotovení zápisu. 
 

 
 
 

Začátek zasedání: 16:02  
Konec zasedání:  18:30  
 
 

Místo konání: ZŠ genpor. Františka Peřiny 
 
 
 

Přítomno: 21 členů ZMČ 
Omluven: MUDr. Nedělka 
 
 
Starostka Bc. Jitka Synková informovala o písemné rezignaci p. Tomáše Fanty na mandát 
člena Zastupitelstva MČ Praha 17, která byla doručena dne 7. 3. 2012.  
 
 
 

Ověřovatelé: p. Hájek, p. Maxa 
Pro: 16 / Proti: 0 / Zdrželi se: 2 
 

 

Návrhová komise: Ing. Černý, Bc. Klímová  
Pro: 18 / Proti: 0 / Zdrželi se: 0 
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Návrh programu  
 
 1. Kontrola zápisu 

2. Projednání záměru výstavby Sportovního centra Na Chobotě 
3. Žádost o uzavření nájemní smlouvy ústupového bydlení k bytu o vel. 1+k.k.  

ve 2. patře domu čp. 1263, Španielova ulice, Praha 6 – Řepy  
4. Žádost o pronájem obecního bytu zvláštního určení v bezbariérovém domě  

ve Vondroušově ulici čp. 1193 - 1194, Praha 17   
5. II. kolo výběrového řízení na prodej bytové jednotky č. 1153/XY  

do osobního vlastnictví za nejvyšší nabídku 
6. 
 

7. 
 

I. kolo výběrového řízení na prodej bytové jednotky č. 1155/XY 
do osobního vlastnictví za nejvyšší nabídku 
I. kolo výběrového řízení na prodej bytové jednotky č. 1161/XY  
do osobního vlastnictví za nejvyšší nabídku 

8. I. kolo výběrového řízení na prodej bytové jednotky č. 1244/XY  
do osobního vlastnictví za nejvyšší nabídku 

9. I. kolo výběrového řízení na prodej bytové jednotky č. 1280/XY  
do osobního vlastnictví za nejvyšší nabídku 

10. Doplnění seznamu oprávněných nájemců b. j. 1222/XY o velikosti 3+1  pro prodej  
BJ bytového domu Makovského 1222 až 1227 v k. ú. Řepy, prodej VII. etapa 

11. Doplnění seznamu oprávněných nájemců b. j. 1224/XY o velikosti 3+1  pro prodej 
BJ bytového domu Makovského 1222 až  1227 v k. ú. Řepy, prodej VII. etapa 

12. 
 

13. 

Doplnění seznamu oprávněného nájemce b. j. 1226/XY o velikosti 3+1 pro prodej  
BJ bytového domu Makovského čp. 1222 až 1227 v k. ú. Řepy, prodej VII. etapa 
Náměty a připomínky členů ZMČ 

 
 
Hlasování o programu  
 
Pro: 18 / Proti: 0 / Zdrželi se: 0 
 

1. Kontrola zápisu  
 
Zápis z 9. zasedání ZMČ Praha 17 ze dne 8. 2. 2012 
ZMČ souhlasí s kontrolou zápisu bez připomínek. 
Pro: 18 / Proti: 0 / Zdrželi se: 0 / KS / ihned 
 

2. Projednání záměru výstavby Sportovního centra Na Chobotě 
 

Paní starostka představila záměr Sportovního centra na Chobotě:  
 
Z Koncepce rozvoje zařízení pro trávení volného času na území MČ Praha 17 zpracované 

v roce 2009 vyplývá, že účel stavby jako sportovního centra by v oblasti zajistil chybějící 
kapacitu sportovišť, jež splňují sportovně technické parametry pro potřeby konání oficiálních 
soutěží (mezinárodní utkání, ligové soutěže, mistrovství) a také jsou dostatečně vybavena pro 
sporty, provozované kluby působícími na Praze 17 včetně využití v rámci školní tělesné 
výchovy pro akce většího rozsahu. Otevírá možnosti provozování nových sportů, pro které 
nejsou v současné době vhodné podmínky a zajišťuje kontinuitu sportování i v zimních 
měsících. Samostatnou kapitolou je začlenění plaveckého bazénu, který by uspokojil 
oprávněné požadavky obyvatel.  
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Návrh umístění víceúčelového sportovního centra v ulici Na Chobotě je v souladu 
s územním plánem Hlavního města Prahy, protože se jedná o pozemek určený pro sport. 
Areál při tomto umístění volně navazuje na stávající sportovní zařízení Sokolovny. Vytvoří se 
tak se stávajícími sportovišti komplex včetně příjezdových komunikací a parkovacích ploch. 
 

• Byl osloven Ing. arch. Holouš, který představil studii Sportovního centra  
a architektonické studie. 

• Dále následovalo krátké představení studie proveditelnosti Ing. Novotným,  
který zastupuje společnost Multima Group a.s. 

• Výstavbu Sportovního centra doporučuje Komise pro sportovní centrum Na Chobotě, 
která byla ustanovena v únoru r. 2009 a sešla se na svých zasedáních celkem 14 x.  

 

V rámci diskuse vystoupili: 
 
Ing. arch. Holouš – popis záměru sportovního centra a architektonické studie  

Bc. Krása – upozornil na to, aby přístupy ke všem objektům byly bezbariérové; požádal  
o poskytnutí plánů sportovního centra Národní radě osob se zdravotním postižením  

Ing. arch. Holouš – bezbariérový přístup k horní sportovní ploše bude výtahem ze spodní 
části; bezbariérovost welness a hlediště; příslušné vyhlášky jsou respektovány; využijí 
možnosti konzultace s Národní radou osob se zdravotním postižením   

Dr. Finger – velmi rád by tento projekt podpořil, ale nelze to projednávat stylem jako by to již 
bylo schváleno; již nyní je schodkový rozpočet; bude třeba v dalších letech opravit 
Sokolovnu, atd.; pokud se počítá s využitím sportovního centra i pro ligové a mistrovské 
zápasy, bylo by dobré získat dotace od sportovních svazů, MHMP; upozornil na problémy 
s umístěním úřadu, pošty a polikliniky 

MUDr. Katra – architektonicky je to hezké; dotaz na pana architekta, zda vycházel 
z pravděpodobné výše investice, která mu byla zadána (200 mil. Kč)  

Ing. arch. Holouš – první zadání (MČ by areál neprovozovala), druhé zadání (rozsah byl 
zmenšen) 

Bc. Synková – původně se počítalo s třemi budovami, nyní je předložena studie se dvěmi 

MUDr. Katra – chybí ekonomický rozbor  

Ing. Novotný (Multima Group a.s.) – studie vychází z podkladů, které jsou od MČ k dispozici 
(studie volného času, architektonická předstudie, zápisy z jednání Komise pro sportovní 
centrum); sportovní areál by neměl prodělávat; nákladová část – investiční a provozní část  

MUDr. Katra – zastupitelé měli obdržet všechny podklady – jedná se o velkou investici  

Bc. Synková – schvaluje se pouze záměr a klíčové etapy; nejedná se o rozhodování o veřejné 
zakázce; zastupitelé měli možnost seznámit se s podklady u Mgr. Zemanové  

MUDr. Katra – podklady mají být součástí materiálu; Komise pro sportovní centrum by měla 
být odborná; je pro určitý sportovní projekt, ale je třeba brát ohled na rentabilitu    

p. Marek – od r. 2009 je členem Komise pro sportovní centrum – je tedy obeznámen 
s problémy; pokud by se zainteresoval jiný investor, pak ten by chtěl svou investici vrátit;  
v tomto případě se však jedná o nenávratnou investici; poliklinika v ulici Žufanova je 
vyhovující; pošta – není třeba budovat novou pobočku; kdo by měl provozovat sportovní 
centrum, není na programu dnešního jednání, schvaluje se pouze záměr; jedná se  
o smysluplný projekt 
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MUDr. Katra – souhlasí s p. Markem, má jen obavy, aby to nebylo prodělečné  

pí. Vítková – schvaluje se nejen záměr, ale i postup přípravy a realizace; studie 
proveditelnosti má 70 stran, nelze si to prohlédnout u Mgr. Zemanové; v materiálu  
pro zastupitele není uveden žádný ekonomický ukazatel – materiál je nedostatečný  

Bc. Synková – požadavky zastupitelů mohou být sepsány a předány, lze projednat i na příštím 
jednání  

Bc. Krása – výsledná částka za tuto investici bude nyní jen odhadní; dnes se rozhoduje pouze 
o záměru; provoz sportovního centra se nemusí nyní řešit; z průzkumu mezi občany vyplývá, 
že si něco takového jako je sportovní centrum v Řepích přejí; toto rozhodnutí nelze odkládat  

p. Stloukal – se studií proveditelnosti se seznámil; vyjádření klubu házené Dukla Praha -  
na nabídku prostor ve sportovním centru nebudou reagovat pozitivně; informace o třech 
obdobných sportovištích; v případě uvedených hodnot příjmů a nákladů se nejedná o reálná 
čísla – MČ to bude muset dotovat; investice je nenávratná  

p. Marek – dotaz, o které tři sportoviště se jedná  

p. Stloukal – jedná se o Julisku, Blansko, Beroun (atraktivní sporty); je pro výstavbu 
sportovišť typu U-rampa, apod.; navržené sportoviště je spíše pro sportovní kluby, nikoliv  
pro veřejnost  

p. Marek – navržené sportovní centrum nelze srovnávat s aqvaparkem v Berouně, Juliskou; 
jedná se sportoviště pro místní občany; informoval o vytíženosti haly Radotín; v Řepích není 
dostatečné sportovní vyžití  

Ing. Novotný (Multima Group a.s.) – byla uskutečněna poptávka, o co je v Řepích největší 
zájem; může to být samofinancovatelné  

Doc. PaedDr. Farkač, CSc. – jedná se o schválení záměru - pokud nebude zastupitelstvem 
schválen, tak nemá smysl diskutovat; o realizaci samotné výstavby není v materiálu žádné 
slovo; navrhuje omezit vystoupení  

Bc. Klímová – materiál pro projednání je nedostatečný; chybí ekonomické ukazatele, časový 
harmonogram; je uvedeno, že provozovatel bude spolutvůrce řešení – velmi významná osoba  

p. Bíro – nejprve je třeba se shodnout, zda se bude stavět, nyní nelze schvalovat 
provozovatele, harmonogram; jsou napravovány škody, které souvisejí s výstavbou sídliště 
(před 30 lety) a nedostatečnou kapacitou volnočasových možností; investice do budoucnosti 
dětí – sportovní kluby v Řepích; stávající tělocvičny jsou nevyhovující pro sporty typu 
volejbal, basketbal, apod.; jedná se o výstavbu multisportovního sportoviště, které bude 
flexibilní vůči poptávce  

Bc. Klímová – informace jsou pouze obecné; měl by být znám předběžný harmonogram 
(např. od schválení záměru do realizace stavby – 3 roky, apod.)  

p. Bíro – musí se jednat o konsensus – provozovatel bude odpovědný za provoz a vytíženost  

Mgr. Černovský – o výstavbě sportovního centra se diskutuje již tři roky – všechny politické 
kluby mají své zástupce v Komisi pro sportovní centrum; sportovní haly v Řepích chybí; 
v tomto případě se jedná o komplex (tréninkové haly, welness, fitness, bazén, ubytování) – 
bazén je dlouhodobým přáním obyvatel; jedná se o sportovní centrum určené pro místní 
obyvatele; poděkoval p. Stloukalovi, že se seznámil se studií u Mgr. Zemanové  
(na rozdíl od členů TOP 09) 

MUDr. Katra – TOP 09 je pro projekt, ale nemá dostatečné podklady pro rozhodnutí  

p. Bíro – dotaz na MUDr. Katru, co konkrétně nemá k dispozici  
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MUDr. Katra – materiály byly pouze k nahlédnutí  

Bc. Krása – dnes se nejedná o investici za 200 mil. Kč, jedná se pouze o schválení záměru, 
zda se má pokračovat  

MUDr. Katra – v usnesení by tedy mělo být pouze schválení záměru  

Mgr. Černovský – upozornil na znění jednacího řádu – technická poznámka  

pí. Vítková – možnost nahlédnutí do studie nebyla – bylo by lepší poskytnout to zastupitelům 
na CD, případně vložit na úložiště; schválení klíčových etap + výběr dodavatele – RMČ 

Bc. Synková – výběr dodavatele – ZMČ 

pí XY (občanka MČ, ředitelka MŠ, cvičitelka) – záměr vybudování sportovního centra je 
vítaný obzvláště pro děti a dorost; plavání pro děti je velmi finančně nákladné – musí dojíždět 
jinam; organizátor sportovních akcí má v Praze problém najít vhodný komplex, kde je 
tělocvična i ubytování na jednom místě  

p. XY (občan Řep) – sleduje spor o financích; domnívá se, že by si zastupitelé měli nechat 
vytisknout studii; je členem basketbalového týmu – v Řepích nejsou vhodné prostory pro 
sport; sportovní centrum by bylo využité i o víkendech 

Bc. Klímová – TOP 09 je pro sportovní halu, ale nemá dostatečné informace; nikdo z TOP 09 
neřekl, že halu nechce  

Dr. Finger – zastupitelé by měli být řádní hospodáři, upozornil na potřebu rentability,  
aby se MČ nedostala do problémů – stanovit reálné cíle; souhlasí s vybudováním sportoviště  

p. Marek – rozpočet je schodkový z důvodu investic  

Bc. Synková - dojde k úpravě znění usnesení: ZMČ schvaluje postup přípravy k realizaci 
výstavby Sportovního centra Na Chobotě; dojde k úpravě tabulky „Klíčové etapy“ – 10 – 
výběr dodavatele schválí ZMČ 

 
Usnesení: 
ZMČ bere na vědomí důvodovou zprávu a klíčové etapy realizace výstavby  
Sportovního centra.  

 

ZMČ schvaluje:  

- záměr výstavby Sportovního centra Na Chobotě 
- postup přípravy k realizaci výstavby Sportovního centra Na Chobotě 

 

Pro: 17 / Proti: 2 / Zdrželi se: 1 / OŠK / ihned 

 
3. Žádost o uzavření nájemní smlouvy ústupového bydlení k bytu o vel. 1+k.k.  

ve 2. patře domu čp. 1263, Španielova ulice, Praha 6 – Řepy 
 

Usnesení: 
ZMČ projednalo žádost paní XY, nájemce bytu o vel. 1+k.k. s přísl. ve 2. patře domu  
čp. 1263 ve Španielově ul., Praha 6 - Řepy o uzavření nájemní smlouvy ústupového bydlení 
k předmětnému bytu.  
 

ZMČ schvaluje uzavření nájemní smlouvy  ústupového bydlení k bytu o vel. 1+k.k. s přísl. 
ve 2. patře domu čp. 1263 ve Španielově ulici s žadatelkou o ústupové bydlení  
paní XY, nájemkyní předmětného bytu (1 os.).  
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Nájemní smlouva bude uzavřena v souladu se záměrem fondu ústupového bydlení, který byl 
schválen zastupitelstvem MČ Praha 17 tj.: na dobu určitou 1 rok za nájemné ve výši  
35 Kč/m2/měsíc, se smluvním dalším prodlužováním nájmu po 1 roce, pokud i nadále bude 
splňovat sociálně potřebné podmínky umožňující bydlení v bytě z FÚB. 

 

ZMČ ukládá zástupkyni starostky Ing. Marii Vaicové, aby zajistila splnění usnesení 
prostřednictvím vedoucího OSOM.  
 

Pro: 20 / Proti: 0 / Zdrželi se: 0 / OSOM / ihned 
 

4. Žádost paní XY o pronájem obecního bytu zvláštního určení v bezbariérovém 
domě ve Vondroušově ulici čp. 1193 - 1194, Praha 17   

 

Diskuse: 
Bc. Krása – upozornil na služby bezbariérového domu (dítě je napojené na přístroje) 
Mgr. Presslová (vedoucí OSV) – informace o stavu dítěte; babička se o dítě stará vzorně  
Ing. Vaicová – informace sociálního odboru jsou přílohou materiálu  
 

Usnesení: 
ZMČ projednalo žádost paní XY, Žufanova 1094, Praha 6 - Řepy o pronájem bytu zvláštního 
určení v bezbariérovém domě ve Vondroušově ulici čp. 1193 - 1194,  
Praha 6 – Řepy z důvodu zdravotního stavu vnučky XY.  
 

ZMČ souhlasí s pronájmem bytu zvláštního určení o velikosti 1+kk/L v 1. podlaží domu  
čp. 1193 – 1194 ve Vondroušově ulici paní XY (2 osoby), trv. bytem  
Žufanova 1094, Praha 6 - Řepy, z důvodu zdravotního stavu vnučky XY.  
Nájemní smlouva bude uzavřena na dobu neurčitou, za regulované nájemné ve výši  
31,69 Kč/m2/měs. bez služeb, které bude dále upravováno v souladu s pravidly stanovenými 
zákonem č. 107/2006 Sb. a dalšími platnými předpisy. Na základě usnesení RMČ č. 233  
ze dne 15. 5. 2006 bude ve smyslu § 686a) odst. 1 až 5 obč. zákoníku v platném znění  
od nového nájemce požadováno složení peněžních prostředků ve výši trojnásobku měsíčního 
nájemného a záloh na služby spojené s užíváním bytu.  
 

ZMČ ukládá zástupkyni starostky Ing. Marii Vaicové, aby zajistila splnění usnesení 
prostřednictvím vedoucího OSOM.  
 

Pro: 20 / Proti: 0 / Zdrželi se: 0 / OSOM / ihned 
 

5. I. kolo výběrového řízení na prodej bytové jednotky č. 1153/XY do osobního 
vlastnictví za nejvyšší nabídku 

 

Usnesení: 
ZMČ bylo seznámeno s návrhem RMČ ze dne 27. 2. 2012 na pořadí zájemců ve II. kole 
výběrového řízení na prodej bytové jednotky č. 1153/XY o vel. 4+1/L v 5. podlaží domu  
čp. 1153 ve Vondroušově ulici do osobního vlastnictví za nejvyšší nabídku. 
 

ZMČ schvaluje pořadí zájemců: obálka č. 2, 1 
 

ZMČ ukládá zástupkyni starostky Ing. Marii Vaicové, aby zajistila splnění usnesení 
prostřednictvím vedoucího OSOM. 
 

Pro: 19 / Proti: 0 / Zdrželi se: 0 / OSOM / ihned (vítěz VŘ: pí XY)  
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6. I. kolo výběrového řízení na prodej bytové jednotky č. 1155/XY do osobního 
vlastnictví za nejvyšší nabídku 

 

Usnesení: 
ZMČ bylo seznámeno s návrhem RMČ ze dne 27. 2. 2012 na pořadí zájemců v I. kole 
výběrového řízení na prodej bytové jednotky č. 1155/XY o vel. 3+1/L v 7. podlaží domu  
čp. 1155 ve Vondroušově ulici do osobního vlastnictví za nejvyšší nabídku. 
 

ZMČ schvaluje pořadí zájemců: obálka č. 1, 2, 4, 3 
 

ZMČ ukládá zástupkyni starostky Ing. Marii Vaicové, aby zajistila splnění usnesení 
prostřednictvím vedoucího OSOM. 
 

Pro: 19 / Proti: 0 / Zdrželi se: 0 / OSOM / ihned (vítěz VŘ: p. XY)  
 

7. I. kolo výběrového řízení na prodej bytové jednotky č. 1161/XY do osobního 
vlastnictví za nejvyšší nabídku 

 

Usnesení: 
ZMČ bylo seznámeno s návrhem RMČ ze dne 27. 2. 2012 na pořadí zájemců v I. kole 
výběrového řízení na prodej bytové jednotky č. 1161/XY o vel. 1+kk ve 2. podlaží domu  
čp. 1161 ve Vondroušově ulici do osobního vlastnictví za nejvyšší nabídku. 
ZMČ schvaluje pořadí zájemců: obálka č. 4, 1, 3 
 

ZMČ ukládá zástupkyni starostky Ing. Marii Vaicové, aby zajistila splnění usnesení 
prostřednictvím vedoucího OSOM. 
 

Pro: 20 / Proti: 0 / Zdrželi se: 0 / OSOM / ihned (vítěz VŘ: p. XY)  
 

8. I. kolo výběrového řízení na prodej bytové jednotky č. 1244/XY do osobního 
vlastnictví za nejvyšší nabídku 

 

Usnesení: 
ZMČ bylo seznámeno s návrhem RMČ ze dne 27. 2. 2012 na pořadí zájemců v I. kole 
výběrového řízení na prodej bytové jednotky č. 1244/XY o vel. 1+1/L v 1. podlaží domu  
čp. 1244 v Galandově ulici do osobního vlastnictví za nejvyšší nabídku. 
 

ZMČ schvaluje pořadí zájemců: obálka č. 2, 7, 1, 4, 10 
 

ZMČ ukládá zástupkyni starostky Ing. Marii Vaicové, aby zajistila splnění usnesení 
prostřednictvím vedoucího OSOM. 
 

Pro: 20 / Proti: 0 / Zdrželi se: 0 / OSOM / ihned (vítěz VŘ: pí XY)  
 

9. I. kolo výběrového řízení na prodej bytové jednotky č. 1280/XY do osobního 
vlastnictví za nejvyšší nabídku 

 

Usnesení: 
ZMČ bylo seznámeno s návrhem RMČ ze dne 27. 2. 2012 na pořadí zájemců v I. kole 
výběrového řízení na prodej bytové jednotky č. 1280/XY o vel. 1+kk v 6. podlaží domu  
čp. 1280 ve Španielově ulici do osobního vlastnictví za nejvyšší nabídku. 
 

ZMČ schvaluje pořadí zájemců: obálka č. 2, 1, 4, 3 
 

ZMČ ukládá zástupkyni starostky Ing. Marii Vaicové, aby zajistila splnění usnesení 
prostřednictvím vedoucího OSOM. 
 

Pro:  20 / Proti: 0 / Zdrželi se: 1 (pí. Richterová) / OSOM / ihned (vítěz VŘ: pí XY)  
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10. Doplnění seznamu oprávněných nájemců b. j. č. 1222/XY o velikosti 3+1  pro 
prodej BJ bytového domu Makovského 1222 až 1227 v k. ú. Řepy, prodej VII. 
etapa 

 

Usnesení: 
ZMČ projednalo prodej b. j. č. 1222/XY v ul. Makovského 1222 v k. ú. Řepy, ve smyslu ust. 
§ 6 zákona č. 72/1994 Sb., o vlastnictví bytů v platném znění, nájemkyni paní XY 
 

ZMČ schvaluje prodej b. j. č. 1222/XY v ul. Makovského 1222 v k. ú. Řepy, ve smyslu ust.  
§ 6 zákona č. 72/1994 Sb., o vlastnictví bytů v platném znění, nájemkyni paní XY, která 
nebyla uvedena v příloze č. 1 usnesení ZMČ Prahy 17 č. 7.5 ze dne 2. 11. 2011 – schvalující 
prodej bytových jednotek oprávněným nájemcům bytového domu  
v ul. Makovského 1222 - 1227 – prodej VII. etapa. 
 

ZMČ ukládá zástupci starostky Ing. Marii Vaicové, aby zajistila realizaci usnesení ZMČ 
prostřednictvím vedoucího OSOM.   
 

Pro: 21 / Proti: 0 / Zdrželi se: 0 / OSOM / ihned 
 

11. Doplnění seznamu oprávněných nájemců b. j. č. 1224/XY o velikosti 3+1 pro 
prodej BJ bytového domu Makovského 1222 až 1227 v k. ú. Řepy, prodej VII. 
etapa 

 

Usnesení: 
ZMČ projednalo prodej b. j. č. 1224/XY v ul. Makovského 1224 v k. ú. Řepy,  
ve smyslu ust. § 6 zákona č. 72/1994 Sb., o vlastnictví bytů v platném znění,  
nájemcům XY 
 

ZMČ schvaluje  prodej b. j. č. 1224/XY v ul. Makovského 1224 v k. ú. Řepy, ve smyslu  
ust. § 6 zákona č. 72/1994 Sb., o vlastnictví bytů v platném znění, nájemcům XY, kteří nebyli 
uvedeni v příloze č. 1 usnesení ZMČ Prahy 17 č. 7.5 ze dne 2. 11. 2011 – schvalující prodej 
bytových jednotek oprávněným nájemcům bytového domu v ul. Makovského 1222 - 1227 – 
prodej VII. etapa. 
 

ZMČ ukládá zástupci starostky Ing. Marii Vaicové, aby zajistila realizaci usnesení ZMČ 
prostřednictvím vedoucího OSOM.    
 

Pro: 21 / Proti: 0 / Zdrželi se: 0 / OSOM / ihned 
 

12. Doplnění seznamu oprávněných nájemců b. j. č. 1226/XY o velikosti 3+1 pro 
prodej BJ bytového domu Makovského 1222 až 1227 v k. ú. Řepy, prodej VII. 
etapa 

 

Usnesení: 
ZMČ projednalo prodej b. j. č. 1226/XY v ul. Makovského 1226 v k. ú. Řepy,  
ve smyslu ust. § 6 zákona č. 72/1994 Sb., o vlastnictví bytů v platném znění,  
nájemcům XY 

 

ZMČ schvaluje prodej b. j. č. 1226/XY v ul. Makovského 1226 v k. ú. Řepy, ve smyslu ust. § 
6 zákona č. 72/1994 Sb., o vlastnictví bytů v platném znění, nájemcům XY, kteří nebyli 
uvedeni v příloze č. 1 usnesení ZMČ Prahy 17 č. 7.5 ze dne 2. 11. 2011 – schvalující prodej 
bytových jednotek oprávněným nájemcům bytového domu v ul. Makovského 1222 až 1227 – 
prodej VII. etapa.  
                              

ZMČ ukládá zástupci starostky Ing. Marii Vaicové, aby zajistila realizaci usnesení ZMČ 
prostřednictvím vedoucího OSOM     
 

Pro: 21 / Proti: 0 / Zdrželi se: 0 / OSOM / ihned 
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13. Náměty a připomínky členů ZMČ 

 
p. Marek  

• delegace zástupců z řad opozice do komisí pro výběrová řízení – ať se zájemci hlásí 
sami, případně budou delegováni jako doposud  

 
MUDr. Katra  

• dotaz na tunel Slánská 
• článek Bc. Krásy a Mgr. Černovského v Řepské 17 o privatizaci bytů – je správné o 

této problematice informovat  
 

p. Marek  
• tunel Slánská – je zadána nezávislá studie – plnění hygienických norem, pro další 

jednání v této věci je třeba mít argument  
 

Ing. Vaicová  
• vysvětlení k další privatizaci bytů – 4. 4. 2012 bude zastupitelstvu předloženo 

stanovisko Rady MČ  
 
Bc. Synková  

• na příštím jednání RMČ bude zrušena Majetková komise, poté se ustanoví nová 
Majetková komise a zvolí se noví členové  

• požádala zástupce politických stran o zaslání návrhů nových členů Majetkové komise 
emailem 
 

pí XY (občanka MČ)  
• vyjádření ke sportovnímu komplexu  

 
Bc. Števík  

• nepočítá se, že tato investice bude výdělečná, je určena pro místní občany  
 

p. Stolina  
• jedná se o investici pro místní obyvatele  

 
 
Bc. Jitka Synková ukončila zasedání a poděkovala všem přítomným zastupitelům a občanům 
za účast na jednání ZMČ.  
 
V Praze dne 7. 3. 2012 
 
 
Schválil a ověřil:  

 
Bc. Jitka Synková 
 
 
Jaroslav Hájek  
 
 
Pavel Maxa  


